
Protokół Nr XXXVII/2017 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 grudnia 2017 roku 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara, sesja historyczna bo 
I w nowym obiekcie Urzędu. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych, co stanowi odpowiednie 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Roberta Dobrowolskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Nie zgłoszono wniosków. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa za 2017 rok. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2017 – 2028. 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 
9. Uchwała w sprawie WPF na lata 2018 –  2028. 
10. Podjęcie uchwały budżetowej na rok 2018: 

            – odczytanie projektu uchwały budżetowej, 
            – odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez  
               przewodniczącego Komisji Budżetowej, 
            – odczytanie opinii RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, 
            – dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 
            -  głosowanie nad uchwałą budżetową. 
      11. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów  
            Alkoholowych na 2018 rok. 
      12. Uchwała w sprawie Programu przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok. 
      13. Odpowiedzi na interpelacje. 
      14. Wolne wnioski i dyskusja. 
      15. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
Zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Uwag nie zgłoszono. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z realizacji zadań za 2017 rok. (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Ad. 6 
Radny J. Strzelec 



- zarządzeń Burmistrza było 140 a ile było uchwał? 
Pan Burmistrz 
- Rada podjęła 85 uchwał łącznie z dzisiejszymi. 
Radny N. Jawor 
- dowiedziałem się, że młodzi ludzie starali się o odrolnienie działki bo chcieli się budować, 
sam ich namawiałem bo chcieli wyjechać za granicę. W m.p.z.p. działka ujęta jest jako 
inwestycyjna. Tam jest 27 arów, jak tak może być, ojczyzna powinna być kochającą matką a 
nie złą macochą, nie powinno się młodych wyganiać tylko zatrzymać w kraju, 
- na Zapuście też jest taka działka, projekt mówi że miały być wiatraki ale ich nie ma. 
Pan Burmistrz 
- mpzp uchwalaliśmy w 2009 roku, uchwalając myśleliśmy o rozwoju gminy wskazując 
tereny inwestycyjne, plan był wyłożony do konsultacji i rzeczywiście tamte tereny zostały 
ujęte jako inwestycyjne. Na wnioski mieszkańców w kolejnych latach żeby przekształcić, 
gdyby nie ustawa wiatrakowa, która wprowadza obowiązek zachowania odległości 2km od 
zabudowań, to nie ma możliwości aby coś funkcjonowało. Przygotowujemy zmianę Studium 
ciągnie się już 3 lata, czekaliśmy na wnioski mieszkańców. Teraz mamy problem to co 
uchwalimy musi być zgodne z ustawami a zwłaszcza z wiatrakową. 
Radny N. Jawor 
- działka ma 27 arów, z drugiej strony drogi jest budynek, trzeba logicznie myśleć. 
Pan Burmistrz 
- jako instytucja publiczna możemy wszystko realizować w granicach prawa, po to jest 
wyłożenie żeby przyspieszyć, robimy wszystko aby odblokować jak najwięcej terenów. 
Radny N. Jawor 
- zróbmy całą Polskę inwestycyjną to nikt się nie wybuduje, młodzi chcą się budować i tutaj 
zostać, to jest prywatna własność. 
Pan Burmistrz 
- terenów budowlanych mamy na 100lat do przodu, przez 7 lat nikt nie zgłaszał a wtedy 
można było składać wnioski. 
Radny N. Jawor 
- 3 lata temu zostało zgłoszone. 
Radny J. Strzelec 
- jedyna gmina w Powiecie ma taki dokument. 
Radny R. Dębicki 
- ponownie interpeluję o ulicę Majową i tą w bok, którą gmina przejęła  prosiłem o wysypanie 
kamienia bo ludzie nie mogą wyjść z domu, trzeba wyjeżdżać samochodem co też jest trudne 
bo jest 20cm błota, pieniądze na to muszą się znaleźć. 
Pan Burmistrz 
- gmina zrobiła ruch i przejęła jesienią drogę wewnętrzną a nie musiała, tam trzeba dużych 
nakładów inwestycyjnych, musimy działać zgodnie z prawem nie możemy teraz dzielić 
zamówienia i kupować dodatkowy kamień za co już raz miałem dyscyplinę budżetową, po 
uchwaleniu budżetu będzie można z bieżącego utrzymania realizować. 
Radny N. Jawor 
- zapraszam Pana Burmistrza po sesji abyśmy pojechali na miejsce zobaczyć tą działkę czy 
nadaje się na inwestycję. 
Radny J. Strzelec 
- oświata dzieci mało ale zostają klasy VII i VIII to dzieci przybędzie, tak czy nie? 
- droga na Józefów tą płytę miał naprawić wykonawca drogi, nikogo tam nie widać. 
Radny M. Żelezik 
- mam prośbę do Burmistrza aby gdy zostaną pieniądze z przetargów na drogi trafiły, do 
działu transport, a nie jak do tej pory że gdzieś wypływały. 



Dałem kilka propozycji dołożenia do utwardzenia dróg tam gdzie mieszkańcy dali środki z 
funduszu sołeckiego  i nie dołożyliśmy. 
Pan Burmistrz 
- do przetargu na drogi dołożyliśmy 240tys. 
Radny R. Dobrowolski 
- dwa budynki przy Dworcowej za Komisariatem katastrofalny stan drogi nie da się przejść 
suchą nogą, koniecznie trzeba utwardzić docelowo. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2017 – 2028. 
Głosowanie 
12 głosów – za                         uchwała Nr XXXVII/262/2017 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                          uchwała Nr XXXVII/263/2017 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie WPF na lata 2018 –  2028. 
Głosowanie 
9 głosów – za 
4 głosy – przeciw                      uchwała Nr XXXVII/264/2017 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 rok 
Radny R. Dębicki 
- jak będziemy uzupełniać wolne środki? 
Pani Skarbnik 
- wprowadzimy do uchwały zmieniającej do budżetu, prawdopodobnie w kwietniu po 
bilansie. 
Radny J. Strzelec 
- odczytał opinię w sprawie projektu budżetu przygotowaną przez  Komisję Budżetową, 
Pani Skarbnik 
- odczytała  opinię RIO o projekcie uchwały budżetowej oraz o prognozie długu, 
- mamy pełne prawo przedstawić autopoprawki, których nie daje się do RIO. Po podjęciu 
uchwały budżetowej przez Radę, przekazujemy do RIO i wówczas oni wydaje opinię. 
Zapewniam że wskaźniki zadłużenia są bezpieczne poniżej 50% dochodów ogółem. W 
poprzednim okresie finansowania  było to 59%, teraz zmieniły się indywidualne dochody i 
wydatki, nasze WPF mówi że jest to bezpieczne. Kontaktowałam się z RIO nie ma 
możliwości zgłaszać projektu budżetu z wprowadzonymi autopoprawkami bo by się tym nie 
zajęli. Mamy umowy z Urzędem Marszałkowskim na duże przedsięwzięcia, 40 % to wydatki 
majątkowe jak oczyszczalnia, kanalizacja. Deficyt 6.971.000zł w tym prawie 6,5mln na 
zadania wieloletnie. Wolne środki będą w granicach 1,5mln są one nam potrzebne do czasu 
uruchomienia środków w rachunku bieżącym, na przekazanie wkładu pieniężnego do nowej 
spółki 490tys. zł. 
Pan Burmistrz 
- dziś jest historyczna sesja bo w nowym budynku i historyczna opinia Komisji Budżetowej, 
do czego miała pełne prawo. Zacznę od zarzutu lekceważącego stanowiska Burmistrza w 
stosunku do Komisji Budżetowej, ja i osoby z którymi rozmawiałem odbieramy to w drugą 



stronę. Bardzo lekceważące stanowisko Komisji Budżetowej do mojej osoby i moich 
współpracowników a szczególnie do Pani Skarbnika i Pani Sekretarz. 
W piątek dowiedziałem się że w kolejny wtorek jest posiedzenie Komisji Budżetowej. 
Przynajmniej miesiąc wcześniej miałem zaplanowane zajęcia we wtorek od samego rana w 
naszych placówkach na terenie gminy. Moja wyobraźnia nie sięgała tak daleko żeby prosić 
Przewodniczącego Komisji Budżetowej o zmianę godziny posiedzenia. Poprosiłem Skarbnik i 
Sekretarz aby przedstawiły materiały do budżetu a ja w ciągu godziny dojadę. Oczywiście 
Komisja rozpoczęła pracę godzinę 1000  najpierw we własnym gronie, my mieliśmy 
zaproszenie na godz. 1100 . Skarbnik przeprosiła za moje spóźnienie, poprosiła aby Komisja 
zajęła się materiałami do budżetu, odpowiedzi na pytania mogły udzielać i Skarbnik i 
Sekretarz. Dojechałem po godz. 1200  z tego co się dowiedziałem to Komisja po półgodzinie 
spakowała się i wyszła. Uważam że to ja zostałem dotkliwie obrażony takim postępowaniem, 
jak można nie chcieć rozmawiać ze Skarbnikiem który kształtuje budżet. Trudno mi się do 
tego odnieść tak jak na wspólnym posiedzeniu Komisji z Przewodniczącymi też nie chciano 
rozmawiać, dopiero na moją prośbę zajęliśmy się tematem. Szkoda że tak się w tej chwili 
dzieje. Odniosę się do kolejnych słów Przewodniczącego Komisji Budżetowej, że gmina 
pogrąża się w długu, jest zagrożenie w rozwoju gminy co ogranicza inwestycje. Myślę, że 
jeśli jest kolejny okres pozyskania pieniędzy zewnętrznych to świadomie podejmujemy 
decyzję aby te okres jak najlepiej wykorzystać. Gdybym się nie starał to byłyby zarzuty że nie 
korzystamy ze środków zewnętrznych. Na dziś 21mln zadłużenie w tym 1,8mln z naszych 
pieniędzy pożyczka dla SPEC. Pamiętamy jaka była infrastruktura w latach 60 – 70 jaka była 
taka była. Wykonaliśmy 157,5km dróg asfaltowych na kwotę 42.105.000zł w tym 5mln. do 
dróg powiatowych. Odniosę się do tego co wykonaliśmy, wydaliśmy na inwestycje   
109.040.000zł w tym 68mln pozyskanych, te pieniądze ciężko się pozyskuje. My nie jesteśmy 
terenem poprzemysłowym, uzdrowiskowym czy inwestycyjnym położonym blisko Kielc, my 
walczymy o to co zostaje do podziału dla wszystkich jako gmina. Wykonano 23km 
chodników, 78km wodociągów, 45km kanalizacji plus 11km nowej. Mamy przyznane na 
kanalizację, wodociągi 15 mln, to mam nie sięgać po te pieniądze. Dlaczego przyszłe 
pokolenia nie mają uczestniczyć w tym co teraz zrobimy. Zadłużenie samorządów tych co 
chcą coś zmieniać jest bardzo duże, my jesteśmy na 509 miejscu w kraju. Do tej pory 
udawało się budować klimat współpracy z organizacjami, przedsiębiorcami, jaka aktywność 
ludzi taka od serca a nie lansowanie się indywidualnie. Nie burzmy tej wspólnoty którą przez 
lata budowaliśmy. Zarzuty, że dajemy więcej na miasto niż na wieś, jak będzie potrzeba to 
przedstawię bo mam wyliczenia z dwóch okręgów z Mstyczowa i Tarnawy, w 2018 roku na 
30 zadań w okręgu Mstyczów będzie  8 zrobione, takich rzeczy nie rozumiem trzeba się 
zastanowić nad wypowiedziami do drugiej osoby, żeby nie były nieuprzejme i kąśliwe. Na te 
wszystkie uwarunkowania to jest ciężka praca i trzeba się znać, trzeba umieć pisać wielkie 
projekty. Takie projekty pisałem jako Dyrektor ZS  w Krzelowie, do tej pory funkcjonują jak 
oczyszczalnia i inne. Trzeba się znać a nie tworzyć wizji która się nie nadaje do zastosowania 
do samorządu. W tym roku z tyt. przekształcenia ZUK 3,2mln VAT do odzyskania, robiliście 
wszystko żeby nie przekształcić, żeby nie odliczyć od każdego zakupu VAT w sumie ponad 
5mln nie byłoby do odzyskania. Mamy się przystosować do prawa jakie na dziś obowiązuje 
żeby walczyć o pieniądze. To samo SP Pawłowice, bez podstaw bezprawnie ingerowanie w 
opinie gdzie SANEPID inaczej, PSP inaczej 400tys. lekką ręką wyrzucamy i nikogo nie 
obchodzi., mnie obchodzi. Szkoda że więcej nie rozmawiamy, a tego potrzeba, były takie 
Komisje gdzie się spieraliśmy Rolnictwa, Drogownictwa, Zdrowia. Do dokończenia są 
wodociągi czy mamy się wycofać gdzie jest 63% dofinansowania, przecież ten deficyt to jako 
udział własny do oczyszczalni, kanalizacji i wodociągów. Resztę z naszych bo mamy 7mln 
nadwyżkę operacyjną, trzeba trochę mieć wiedzy ekonomicznej i doświadczenia. Co mamy 
nie robić oczyszczalni, kanalizacji, termomodernizacji os. Drewnianego, dokończenie 



rozbudowy Urzędu, uzbrojenia terenów inwestycyjnych, OZE oświetlenia przy Dworcowej. 
Energetyka będzie zmieniać na zasilanie kablowe to mamy obowiązek doprowadzić nowe 
oświetlenie i oświetlić ten Sędziszów, to mamy nie robić wszyscy będą korzystać, na wsiach 
mamy oświetlenie ? Rewitalizacja to jest wielkie zadanie to będzie walka o pieniądze chociaż 
wniosek mamy dobrze napisany, jeśli się uda to będzie satysfakcja dla ludzi. Świetlica w 
Czekaju projekt unijny, tereny rekreacji na Sadach, kolejne drogi, remont MGOZ, 
termomodernizacja SCK. Podział funduszu sołeckiego, jestem na ponad 30 spotkaniach to też 
są pieniądze budżetowe. Bardzo proszę spojrzeć od tej strony nigdy nie robimy tak jako 
wydział finansowy czy inne wydziały,żeby przedkładać Radzie Miejskiej to co jest zgubne, 
szalone ale wyważone i odważne. Proszę o uchwalenie tego budżetu niełatwego, żebyśmy 
mogli dla przyszłych pokoleń te rzeczy które mamy zaplanowane mogli realizować. 
Radny J. Strzelec 
- trzeba powiedzieć do końca gdzie Pan był nie będę wnikał w szczegóły ale nie wiedzieliśmy 
gdzie Pan jest. Dwa lata temu też Pana nie było, był Pan na spotkaniu ze strażakami na OSiR. 
Nie jesteśmy złośliwi, ktoś wiedział i przyszedł na spotkanie. Mówi Pan do Komisji że ktoś 
się nie zna na ekonomii, to Pan podał liczby nie kto inny w 2017 zadłużenie 24mln. Budżet na 
ten rok większy o 11mln a na drogi mniej o 200tys. na drogi powiatowe o połowę mniej. 
Proponuję najpierw drogi zrobić a później chodniki. Dobrze że ten las został sprzedany Panie 
Burmistrzu bo nie załapałbym się na nic. 
Pan Burmistrz 
- teraz miałem umówione spotkania mikołajkowe byłem we wszystkich szkołach i 
przedszkolach wiejskich gdzie pojechałem z upominkami to co miałem zrezygnować. Pani 
Skarbnik prosiła żebyście zaczekali, ja nie mam zastępcy gdzie w mniejszych gminach są. 
Radny J. Wiencek 
- wielu z nas działa w Radzie praktycznie od czasu kiedy mogliśmy korzystać ze środków 
unijnych, walczyliśmy o to głosowaliśmy aby być w Unii, bo wiedzieliśmy, że będą dla nas 
pieniądze. Tego co zrobiliśmy to nikt nam nie zabierze żaden Rząd, żaden Komisarz jak co 
niektórzy myślą, że jeśli coś się nie uda to przyjdzie Komisarz i będzie rządził nami. Z tego 
co zrobiliśmy z tej infrastruktury będą korzystać nasze dzieci, szkoda że nie powstała nowa 
szkoła ale wszystkiego nie da się zrobić, to jest trudny rok. Wiele firm nie działa za własne 
pieniądze po to są banki czy inne instytucje jeśli chcą pomagać to trzeba korzystać, wiemy że 
potrzebny jest wkład własny i my ten wkład mamy. Nigdy nie byliśmy pod kreską, potrzeba 
spokoju i wzajemnego poszanowania żeby pracować. Budżet jest ciężki ale ambitny i musimy  
się z nim zmierzyć. 
Radny R. Dobrowolski 
- uważam że spieramy się o rzeczy dla mnie niezrozumiałe, musimy traktować gminę to 
miasto jak własny dom, tu żyjemy, tu będą żyć nasze dzieci i wnuki. 
Personalne niuanse nie mają prawa być. Można nie lubić Burmistrza jako człowieka, ale to co 
robi dla nas, robi po to  aby nam wszystkim było lepiej i ja tak to rozumiem. Gro ludzi pracuje 
na to żeby było lepiej, powinniśmy patrzeć na dobro gminy a nie jakieś swoje ambicje. 
Pan Przewodniczący 
- przyłączam się do kolegów Jana i Roberta, na przestrzeni tych lat mieszkańcy Sędziszowa 
na pewno zauważyli zmiany jakie nastąpiły w naszej gminie. Ludzie z zewnątrz podziwiają i 
doceniają to co jest. Jest takie powiedzenie że w każdej miejscowości są sadzonki, krzaki i 
pniaki, My jesteśmy w większości jak te pniaki i powinniśmy dbać o tą gminę, należy 
pomagać a nie przeszkadzać. 
Poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2018 rok 
9 głosów – za 
4 głosy – przeciw                  uchwała Nr XXXVII/265/2017 
Pan Burmistrz 



- bardzo dziękuję radnym którzy głosowali za przyjęciem budżetu, to będą trudne wyzwania 
my musimy dużo spraw wykonać ze strony Urzędu. Dobrze że wiele rzeczy trudnych 
zrobiliśmy wcześniej – jak powstanie ZOL, pamiętacie ile było dyskusji jak dla 5 rodzin 
trzeba było dać mieszkania,  chcieliśmy daliśmy tym rodzinom mieszkania. Mamy ZOL gdzie 
teraz są kolejki. Agencja przeznaczyła 700tys, gdzie cała inwestycja to było 3,2mln, ponad 
2,2mln zdobyłem jest wizytówka, trochę więcej wiary i liczenia na szczęście. Podobnie SPEC 
uchwała przeszła 1 głosem, co byłoby gdyby tu weszła Termika jak w Jędrzejowie. 
Zrobiliśmy reorganizację szkół. Tym którzy głosowali bardzo dziękuję, zrobię wszystko żeby 
było bezpiecznie, żebyście jako radni mogli świadczyć przed mieszkańcami że trudny budżet 
ale się realizuje. 
Radny W. Tabor 
- spotykam się z radnymi sąsiednich gmin, powiatowymi i słyszę tylko jedno słowo słyszę 
szanujcie swojego Burmistrza. 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2018 rok. 
Głosowanie 
11 głosów – za                     uchwała Nr XXXVII/266/2017 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie Programu przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok. 
Głosowanie 
11 głosów – za                uchwała Nr XXXVII/267/2017 
Ad. 13 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi dla radnych: 
Radny N. Jawor – pojedziemy na miejsce i sprawdzimy co jest możliwe. 
Radny R. Dębicki – w nowym roku postaramy się o podstawowe zabezpieczenie. 
Radny R. Dobrowolski – również ten teren aby był przejezdny. 
Radny J. Strzelec – w Józefowie sprawdzimy, jest to na początku naszej drogi i do 
rozwiązania jeśli jest złamane. 
Radny M. Żelezik – trudno teraz się odnieść do przetargu, po rozstrzygnięciu dopiero można 
coś mówić. 
Ad. 14 
Pani A. Pasternak – mieszkanka ul. Bat. Chłopskich 
- pismo jakie otrzymaliśmy dotyczy przekształcenia terenów zielonych, w sąsiedztwie 
naszych domów powstała baza przeładunkowo – transportowa na terenie łąk. Baza jest od 
wielu lat ale niepokoi że powiększa się z każdym rokiem, właściciel dokupuje kolejne łąki i 
rozszerza bazę. W ubiegłym roku były spotkania z Burmistrzem, radnymi była wizja lokalna. 
Mamy notatkę służbową z 19 maja 2016 roku, że Urząd Miejski wystosuje pismo do firmy o 
wstrzymanie prac bo są prowadzone bez stosownych decyzji i pozwoleń – nie dało to żadnego 
skutku, działania nadal trwają, jest zasypywane, poszerzane. Jesteśmy zaniepokojeni tym, że 
mają zaistnieć jakieś przekształcenia w grudniu miały być wyłożone plany. W waszym 
folderze w tym miejscu gdzie jest baza są zaznaczone  tereny zielone. 
Pani Anna Pasternak 
- w nawiązaniu do uchwała Rady Miejskiej  z 30 grudnia 2010 roku, dostaliśmy wszyscy 
takie powiadomienie. Jak się okaże że przegłosujecie żeby7 ten teren stał się przemysłowym  
to jesteśmy ugotowani. W latach sześćdziesiątych moi rodzice wybudowali dom, my chcemy 
tu mieszkać i żyć. Cyt. „Właściciel nieruchomości powinien powstrzymać się od działań które 



by zakłócały korzystanie z nieruchomości sąsiednich ponad przeciętną miarę” Żyliśmy w 
zgodzie dopóki ta działalność nie zaczęła przekraczać pewnych granic. 
Nie mamy możliwości wykazać że występowały zagrożone gatunki roślin czy zwierzątek pod 
ochroną, nie ma możliwości ukarania właściciela bo nie ma podstaw. WIOŚ przynajmniej 
tydzień przed kontrolą musi powiadomić właściciela, wtedy plac jest pusty, wszystkie 
maszyny są wywożone. Zapraszam latem gdy przyjedzie cała bateria TIR-ów nie da się żyć, 
jest wiele zastrzeżeń do działalności tej firmy. Jest zakłócenie stosunków wodnych, jest 
opinia hydrologiczna z którą się nie zgadzamy,  bo za terenem przedsiębiorstwa są jeszcze 
inne łąki prywatne, bo nawieziono i nasypano ziemi i one nie nadają się do użytku. 
Chcieliśmy ugody ale pomysł który nam przedstawiono bardzo nam się podobał ale nie 
wszystkim przypadł do gustu. Przy samych domach i posesjach ciągle pracują koparki, jest 
wysypywany żwir i piach, przychodzimy z pracy i nie da się okna otworzyć. 
Pani Aleksandra Pasternak 
- cisza nocna niby jest zachowana ale już od godz. 300 wyruszają TIR-y. jak będziecie 
głosować za przekształceniem tych terenów to pamiętajcie o nas. 
Radny J. Wiencek 
- kończą się prace na wiadukcie, przy zejściu w stronę SEFAKO przechodzą linie wysokiego 
napięcia, na skarpie rosną wysokie krzaki trzeba podciąć bo na wiosnę będą zagrażać tym 
linkom. 
Pan Burmistrz 
- zwrócił się z prośbą o zaopiniowane pisma z SEFAKO, sprzedaliśmy dla SEFAKO działkę 
za ZUK, mieli budować blok mieszkalny ale nie było chętnych. My mamy prawo pierwokupu 
ale zgłosił się przedsiębiorca, który chce kupić tą działkę i wybudować blok. SEFAKO pyta 
czy będziemy korzystać z prawa pierwokupu, moje myślenie żeby zrezygnować. My chcemy 
zdobyć środki na mieszkania komunalne, rozważamy różne możliwości pozyskania środków 
żeby nie wchodzić w budżet. Czy zgadzacie się aby ktoś budował mieszkania? 
Radny J. Strzelec 
- zapisać że pod warunkiem że wybuduje mieszkania. 
Pan Burmistrz 
- czyli że zgadzamy się w celu budowy mieszkań, dzisiaj to musi być postanowione. 
Radny N. Jawor 
- niech będzie cała Rada, żeby wszyscy wiedzieli, bo sprzedaje się szybko. 
Pan Burmistrz 
- my nie będziemy budować, potrzeby mieszkań na wynajem są bardzo duże. Jeśli ktoś chce 
budować niech buduje. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- Rada powinna być cała, nie nasza wina że radni wychodzą. Składam wniosek o 
przegłosowanie tej decyzji dzisiaj. 
Pan Burmistrz 
- po wycenie podobno jest 150 tys. netto, czy my będziemy budować nie. 
Kto jest za rezygnacją z prawa pierwokupu działki? 
Głosowanie 
10 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- prosiłem radnych żeby przeczytali protokół z ostatniej sesji ze zrozumieniem. 
Pan Burmistrz 
- odczytał podziękowanie za pomoc udzieloną dla gminy Sośno. 
Radny N. Jawor 
- czy nie zgłosił się nikt z WIOŚ w sprawie firmy w Pawłowicach. 
Pan Burmistrz 



- dzwoniłem do tego człowieka, twierdzi że żaden skład z odpadami nie wjechał. 
Radny J. Strzelec 
- czy dobrze zrozumiałem że Pan ma tak ciężką pracę że do wszystkiego Pan musi jechać i 
oglądać, mostki, drogi jedzie Pan do złamanej płyty. Wszystko Pan chce robić sam? 
Ad. 15 
Przewodniczący zamknął obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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